

TRADEMARK ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
Stylesheet Version v1.2

ETAS ID: TM558813

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT		
NATURE OF CONVEYANCE:	ASSIGNMENT OF THE ENTIRE INTEREST AND THE GOODWILL		
CONVEYING PARTY DATA			
Name	Formerly	Execution Date	Entity Type
FLSmidth A/S		09/11/2019	Corporation:
RECEIVING PARTY DATA			
Name:	Koch Solutions GmbH		
Street Address:	Karl-Koch-Strasse 1		
City:	66787 Wadgassen		
State/Country:	GERMANY		
Entity Type:	Limited Liability Company: GERMANY		
PROPERTY NUMBERS Total: 1			
Property Type	Number	Word Mark	
Registration Number:	4024787	KOCH	
CORRESPONDENCE DATA			
Fax Number:	2126618002		
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>			
Phone:	2126618000		
Email:	info@lmiplaw.com		
Correspondent Name:	LUCAS & MERCANTI LLP		
Address Line 1:	30 BROAD STREET		
Address Line 2:	21ST FLOOR		
Address Line 4:	NEW YORK, NEW YORK 10004		
NAME OF SUBMITTER:	KLAUS P. STOFFEL		
SIGNATURE:	/KLAUS P. STOFFEL/		
DATE SIGNED:	01/24/2020		
Total Attachments: 1			
source=BE-365-TM-EXECUTED-_ASSIGNMENT#page1.tif			

OP \$40.00 4024787

TRADEMARK ASSIGNMENT

MARKENÜBERTRAGUNG

Whereas

In Erwägung dessen, dass

FLSmidth A/S

a corporation duly incorporated under Denmark law, with its principal offices in DENMARK at

eine Kapitalgesellschaft nach dänischem Recht mit ihrem Hauptgeschäftssitz in DÄNEMARK in

Vigerslev Allé 77, DK-2500 Valby (Denmark)

(hereinafter referred to as "Assignor") is the owner of the word mark "KOCH", registered as follows with the United States Patent and Trademark Office:

(nachfolgend "Zedent" genannt) eingetragener Inhaber der Wortmarke "....." ist, die wie folgt beim Patent- und Markenamt der USA (USPTO) registriert ist:

No: 4 024 787

(such US registration hereinafter referred to as "Trademark"); and

(dies US-Eintragung nachfolgend "Marke" genannt); und

Koch Solutions GmbH

a corporation duly incorporated under German law, with its principal offices in GERMANY at

eine Kapitalgesellschaft nach deutschem Recht mit ihrem Hauptgeschäftssitz in DEUTSCHLAND in

Karl-Koch-Straße 1, D-68747 Wadgassen (Germany)

(hereinafter referred to as "Assignee")

(im folgenden "Zessionar" genannt)

desires to acquire the entire interest in and title to the Trademark, including goodwill;

den Erwerb der Marke einschließlich sämtlicher Rechte und Interessen daran, einschließlich des gesamten Werts wünscht;

now, therefore, Assignor and Assignee, intending to be legally bound, agree as follows:

vereinbaren Zedent und Zessionar mit dem Willen zur rechtlichen Bindung was folgt:

1) In consideration of the payment of one Euro and other good and valuable consideration, the receipt and sufficiency of which is hereby acknowledged, Assignor hereby assigns and transfers to Assignee all of Assignor's rights, title, and interest of whatever kind in and to the Mark, including any goodwill relating to the Mark and the use thereof and all income, royalties, and damages hereafter due or payable to Assignor with respect to the Mark, including, without limitation, damages, and payments for past or future infringements and misappropriations of the Mark and all rights to sue for past, present and future infringements or misappropriations of the Mark.

1) Gegen Zahlung von einem Euro und gegen weitere angemessene Gegenleistung, deren Empfang und Angemessenheit hiermit bestätigt wird, tritt der Zedent ab und überträgt dem Zessionar alle Rechte, Berechtigung und Interessen gleich welcher Art an der Marke, einschließlich des gesamten mit der Marke und ihrer Nutzung zusammenhängenden Werts und allen Einkünften, Lizenzgebühren und Schadensersatzansprüchen die nach dem heutigen Tag zugunsten des Zedenten fällig oder zahlbar werden und sich auf die Marke beziehen, einschließlich, ohne darauf begrenzt zu sein, der Schadensersatzansprüche und Zahlungen wegen vergangener oder zukünftiger Verletzungen und widerrechtlichen Aneignungen der Marke sowie des Rechts zur Klage wegen vergangener oder zukünftiger Verletzungen und widerrechtlichen Aneignungen der Marke.

2) Assignor warrants that it is the legal owner of all right, title and interest in the trademark, that the trademark has not been otherwise previously pledged, assigned, or encumbered and that this assignment does not infringe on the rights of any third party.

2) Der Zedent gewährleistet, dass er der rechtmäßige Eigentümer sämtlicher Eigentumsrechte an der Marke ist, dass die Marke nicht zuvor anderweitig verpfändet, abgetreten oder mit Schulden belastet worden ist, und dass diese Übertragung nicht die Rechte irgendeines Dritten verletzt.

FLSmidth A/S

Koch Solutions GmbH

(Assignor / Zedent)

(Assignee / Zessionar)

[Handwritten signature of Mari N. Andersen]

[Handwritten signature of Jørgen MAIER]

Name: Mari N. Andersen

Name: Jørgen MAIER

Title: Head of Global IP

Position: Managing Director

Date: 11-9-2019

Date: 16/9/2019